
																																							 	
	
Kasteel	van	Zwijnaarde	
Joachim	Schayckstraat	6	
9052	Zwijnaarde	
www.rotarygent.be	 	 	 	
	
	 	

					Coronabrief		18																																																																															Gent,	dinsdag	7	april		2020	
	
	
Goede	morgen	beste	vrienden,	
	
Hopelijk	lukt	het	om	in	ongeziene	tijden	te	rust	te	bewaren,	nu	meer	dan	ooit	is	er	sereniteit	
nodig,	dat	is	veel	meer	dan	een	rust	die	we	in	acht	nemen	omdat	het	niet	anders	kan.	Velen	van	
ons	staan	in	de	rij	voor	de	supermarkt	op	afstand	van	elkaar,	in	stilte,	wachtend	om	binnen	te	
mogen.	Maar,	wie	staat	daar	niet?	Mijn	gedachten	gaan	natuurlijk	ook	naar	de	periode	na	de	
crisis,	hoe	zullen	we	dan	omgaan	met	de	vele	nieuwe	armen.	Ik	denk	aan	al	die	mensen	die	hun	
inkomen	uit	de	horeca	nodig	hadden	om	hun	huishuur	te	betalen.		
Deze	crisis	zal	een	enorme	groei	van	het	aantal	armen	met	zich	meebrengen,	misschien	zullen	
velen	zich	verstoppen	uit	schaamte,	maar	ze	zullen	er	zijn.	Paus	Franciscus	spreekt	van	het	
gevaar	van	een	‘cultuur	van	onverschilligheid’.	Het	straatbeeld	dat	nu	leeg	is	zal	gevuld	worden	
met	mensen	die	niet	meer	weten	hoe	ze	aan	het	einde	van	de	maand	geraken.	En	hoeveel	
kinderen	zullen	geen	schoolgerief	meer	kunnen	kopen,	en….	hoeveel	van	onze	luxe	instellingen	
zullen	moeten	sluiten	omdat	de	modale	bezoeker	geen	geld	meer	heeft	om	bijvoorbeeld	te	gaan	
oefenen	in	de	fitness	centra,	dus	terug	naar	de	wandeling,	het	werk	in	de	tuin,	het	genieten	van	
de	natuur.	
	Ik	vind	het	prachtig	hoe	de	boeren	hun	bedrijf	open	stellen	voor	de	mensen	om	groenten	en	
vlees	te	gaan	kopen,	aan	huis,	niet	gebracht	met	een	vrachtvliegtuig	uit	Nieuw	Zeeland	of	
elders.	Virussen	kennen	geen	grenzen,	dat	beleven	we	nu	heel	concreet.	Maar	ook	zien	we	dat	
liefde	geen	grenzen	kent,	zoveel	prachtige	nieuwe	initiatieven	tonen	ons	dat,	en	ook	geloof	kent	
geen	grenzen,	overal	worden	vieringen	uitgezonden	en	zo	in	de	huiskamer	gebracht.	Een	
pastoor	had	het	in	zulke	uitzending	over	een	periode	van	hoop,	omdat	we	deze	periode,	en	
daarna,	kunnen	zien	als	een	enorme	kans	om	bepaalde	onnodige	dingen	in	vraag	te	kunnen	
stellen.	
Ons	leven	zal	er	wellicht	helemaal	anders	gaan	uitzien	nadien,	ik	denk	dat	we	ons	daarop	
moeten	voorbereiden.	
Beste	vrienden,	dit	zijn	gedachten	waar	we	wellicht	allemaal	mee	bezig	zijn,	was	het	maar	
mogelijk	dat	we	zouden	kunnen	samen	komen	om	daarover	eens	rustig	samen	na	te	denken.	
Jullie	weten	het,	hoop	is	het	element	dat	laatst	van	al	sterft.	
	
+	Luc	Van	Looy	
	
	
	



Antwoord	aan	Luc:	
Beste	Luc,		
Dank	voor	je	bericht.	Het	OCMW	van	Gent	bevestigt	nu	al	dat	30%	nieuwe	mensen	zich	
aandienen	op	de	voedselbedelingscentra	(inloopcentra),	maar	dat	ook	ongeveer	30%	niet	
meer	komt	(uit	vrees?	Of	omwille	van	nog	onbekende	redenen).	Je	kon	het	dus	niet	juister	
zeggen	:”	Deze	crisis	zal	een	enorme	groei	van	het	aantal	armen	met	zich	meebrengen,	
misschien	zullen	velen	zich	verstoppen	uit	schaamte,	maar	ze	zullen	er	zijn.”	
Tijdens	de	Zoom-vergadering	met	alle	Gentse	Rotary-	en	Rotaractvoorzitters	van	zaterdag	
ll.	werd	daarom	ook	de	beslissing	genomen	om	een	soort	van	‘Na-Corona	Noodfonds’	op	te	
richten	dat	ter	beschikking	zal	gesteld	worden	van	onze	vzw	Voedselondersteuning	Gent.	
Nu	krijgt	het	OCMW	veel	steun	van	bedrijven,	maar	de	problemen	zullen	zich	vooral	na	de	
crisis	stellen	.	De	Gentse	Rotary-	en	Rotaractclubs,	via	hun	vzw	VOG,		staan	dus	klaar	om	
daarbij	de	nodige	hulp	te	bieden	in	samenwerking	met	KRAS	en	ATELJEE.	
Take	care	en	hou	het	virusvrij…	en	hopelijk	(hoop	doet	leven)	kunnen	we	binnenkort	
opnieuw	samenkomen	om,	zoals	je	het	zegt,	daarover	rustig	na	te	denken!	
Met	vriendelijke	groet,	Jacques	
	
Nieuw	bericht	van	Paul:		
Sabine	en	ikzelf	achten	ons	bij	de	gelukkigen	die	nog	kunnen	verder	werken	al	is	het	
voornamelijk	op	kantoor	en	met	heel	wat	minder	werkdruk,	want	ook	de	bouwheren	kijken	de	
kat	uit	de	boom.		Voor	mij	zelf	een	beetje	de	sfeer	van	een	permanent	“werkweekend”.		
Van	uit	onze	positie	gezien	is	de	tegenstelling	tot	de	groep	van	individuen	die	zich	dagelijks	
voor	het	welzijn	van	de	gemeenschap	inzet	groot.		Het	is	dan	ook	met	enige	schroom	dat	ik	deze	
bijdrage	aan	de	Coronabrief	schrijf.		
Het	permanent	achter	een	beeldscherm	werken,	zonder	enige	contact,	is	niet	echt	voor	mij	
weggelegd.		Van	nature	uit	maakte	ik	graag	van	gelegenheden	gebruik	om	eens	buiten	te	
komen	en	onder	de	mensen	te	zijn.	Het	eerste	lukt	mij	nog	aardig	(er	is	toch	steeds	iets	dat	
uitnodigt	om	een	werftoezicht	te	gaan	doen	en	een	ritje	met	de	moto	bij	mooi	weer	is	dan	ook	
mooi	meegenomen.)		Maar	de	persoonlijke	contacten	zijn	tot	een	minimum	herleid	en	de	
communictie	verloopt	veeleer	telefonisch	en	per	mail	met	veel	verduidelijkende	“tekeningskes”	
erbij.		
Binnen	de	aannemerswereld	is	slecht	40	%	actief,	en	dan	nog	meestal	niet	voltijds.		Personeel	
van	kleinere	bouwbedrijven	zijn	dikwijls	vragende	partij	om	aan	de	slag	te	blijven.		Sommige	
zaakvoerders	gaan	daar	op	in	maar	zijn	ook	verplicht	om	rekening	te	houden	met	de	opgelegde	
maatregelen.				Weinig	efficiënte	activiteiten	met	extreem	laag	rendement.			Maar	vanuit	
mentaal	standpunt	wel	positief.	
Sabine	heeft	mij	tot	op	vandaag	steeds	bijgestaan	met	de	administratie	maar	een	deel	van	haar	
vrijgekomen	tijd	besteedt	ze	gedurende	de	werkweek	aan	het	doorlichten		en	op	orde	te	zetten	
van	persoonlijke	en	familiale	administratie.					
	
Met	het	positieve	nieuws	over	Guido	in	het	
hoofd	konden	we	genieten	van	een	toch	
naar	onze	normen	rustig	
weekend.		Zaterdagnamiddag	“Karcher-
dag”	,	ter	voorbereiding	van	een	proper	
zomerterras.		(Sorry	voor	het	lawaai	
Bernard)	Zondag	profiteerden	we	van	het	
weer	om	eens	uit	ons	kot	te	komen	met	de	
fiets.		Waar	iedereen	eerder	naar	de	groene	

gebieden	leek	te	trekken	hebben	we	op	
veilig	gespeeld	en	zijn	we	naar	Gent-
centrum	getrokken.		Ik	kan	jullie	
verzekeren,	geen	enkel	risico	om	
aangereden	te	worden,	nog	minder	risco	om	
daar	corona	op	te	doen!		We	waren	al	blij	
om	hier	en	daar	een	levend	wezen	te	zien.					
Terug	thuis	en	video-aperitief	gehouden	
met	de	kinderen,	daarbij	genietend	van	live-



optreden	van	onze	prille	kleinzoon,	die	we	
enkel	digitaal	zien	groeien	!	
En	Sabine	was	vrijgesteld	van	koken	:	
“Madame	était	déjà	servie”	
	Met	vriendelijke	groeten,		
Paul	
	

	
	
	
‘Knelpunten	en	uitdagingen	voor	het	onderwijs	in	de	21e	eeuw’	
Dit	was	het	onderwerp	van	de	lezing	van	Mieke	Van	Hecke	op	onze	statutaire	
vergadering	–	via	Zoom	-	van	maandagavond	6	april.		Wie	had	ooit	gedacht	dat	
onze	club	on-line	zou	vergaderen?	Maar	het	is	gelukt!	Het	was	voor	iedereen,		
onze	voorzitter,	de	protocolchef,	de	leden,	de	genodigden	én	de	spreker,	een	
unieke	ervaring!		
We	hebben	een	spreker	gehoord	die	haar	passie	voor	het	onderwijs	heeft	kunnen	
overbrengen,	voor	wie	de	vrijheid	van	onderwijs	zeer	belangrijk	is	die	de	vier	
opdrachten	van	het	onderwijs	:		learning	to	learn,	learning	to	do,	learning	to	live	
together	en	learning	to	be		heel	duidelijk	heeft	uiteengezet.		
Hoe	boeiend	de	lezing	was	bevestigen	de	talrijke	vragen	van	de	aanwezigen.	
Dank	u	wel	Mieke	en	tot	binnenkort	in	de	club	in	betere	tijden	!	
Over	Mieke	Van	Hecke	kunnen	jullie	alles	lezen	op	Wikipedia:	
https://nl.wikipedia.org/wiki/Mieke_Van_Hecke		
	
	
Wie	de	foto’s,	die	verschenen	in	alle	brieven,		in	betere	kwaliteit	wil	bekijken	kan	
dit	door	te	bladeren	in	het	fotoalbum	‘Coronacrisis’	op	onze	website:	
https://gent.rotary1620.org/nl/documents/galleries/3146/de-coronacrisis	
Een	brief		of	info	gemist?	In	onze		‘Coronamap’	kunnen	jullie	alles	terugvinden:	
https://gent.rotary1620.org/nl/documents/folders/3327/coronamap		
	
	
Blijf	ons	berichtjes	en	foto’s	sturen	en	blijf	duimen	voor	Guido!!!	
	
Groetjes,		
	
Jacques	
 
 
Spijtig	genoeg	geen	tweede	lading	foto’s!		Was	het	moeilijk	om	zondagmorgen	een	
foto	te	maken?	Vanaf	nu	kunnen	jullie	gewoon	vakantiefoto’s	doorsturen,	telkens	
met	een	beetje	commentaar!	Zou	wel	leuk	zijn……	
	
	



	
	

	


